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 - Moji poštovani Starčevci, evo i ova 2010. godina je na isteku. Gde smo, šta smo uradiliu
našem mestu i šta još uraditi? Kažu - krizna godina, malo para, sve lošiji standard, ali osvrnimo
se na naše Starčevo.   Doduše bila su mala sredstva iz budžeta Grada ali završavamo
kanalizaciju (ako Bog da - priključci na proleće), tribine na “Borcu” su pojam i za neke gradove,
imaćemo moderan vrtić, proširićemo Trg neolita, komunalna infrastruktura je gotovo
zaokružena, oživeće neolitski lokalitet, festivali, tamburaški (među najboljima u Srbiji), Ju-eks
(koji je kotiran kao veliki i to ne samo u našoj okolini), i još mnogo toga... Veliki udeo u svemu
tome dao je i pokrajinski Fond za kapitalna ulaganja, zalaganjem pokrajinskog poslanika
Andrejića i svih članova saveta i IO MZ Starčevo. Nadam se da će u 2011. godini biti makar
malo bolje jer treba optimistički gledati kad se ulazi u Novu godinu. Treba zaboraviti ono naše
staro: “Evo u Starčevu se ništa ne radi”, nego treba svako da se zapita: - “Šta ja mogu da
uradim za moje Starčevo” i biće sigurno mnogo bolje. Zima je, zimski praznici stižu, budite
vedri, topli u srcu, raspoloženi za sebe i za sve druge. Poželite sebi, prijateljima, Starčevu, sve
najbolje u 2011. godini i videćete to će se ostvariti. Želim vam da lepo provedete božićne i
novogodišnje praznike, sve najbolje!
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